

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 18, 1986

(3)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto met at 11:10 o'clock a.m. this day, the Chairman, Arnold Malone, presiding.

*Members of the Committee present:* Mary Collins, Bill Kempling, Thérèse Killens, David Orlikow, Monique Tardif, Brian White.

*In attendance: From the Library of Parliament:* Margaret Smith, Marion G. Wrobel, Researchers.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, December 8, 1986. (See *Minutes of Proceedings dated Thursday, December 11, 1986, Issue No. 1*).

The Chairman presented the Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure which is as follows:

Your Sub-Committee met and agreed to recommend the following:

1. That the Committee not seek the permission of the House to travel.
2. That witnesses before the Committee be called within the following categories:

I General

II Intellectual Property

III Industrial Benefits

IV Multilateral Relations ti4;4 V Consumer Protection

VI Health Care

3. That the Clerk of the Committee be authorized to arrange for witnesses from the General Category for the week of January 12, 1987 and from the Intellectual Property Category for the week of January 19, 1987.
4. That the Clerk to the Committee communicate with all organizations/persons desiring to appear advising them that written submissions must be received by Thursday, January 15, 1987.

Bill Kempling moved,—That the Report be concurred in.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to on the following recorded division:

YEAS

Messrs.

|                 |                |
|-----------------|----------------|
| Mary Collins    | Monique Tardif |
| Bill Kempling   | Brian White—5  |
| Thérèse Killens |                |

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 18 DÉCEMBRE 1986

(3)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes, se réunit, aujourd'hui à 11 h 10, sous la présidence d'Arnold Malone, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Mary Collins, Bill Kempling, Thérèse Killens, David Orlikow, Monique Tardif, Brian White.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Margaret Smith, Marion G. Wrobel, chargés de recherche.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du lundi 8 décembre 1986. (*Voir Procès-verbaux du jeudi 11 décembre 1986, fascicule n° 1*).

Le président présente le rapport du Sous-comité du programme et de la procédure, libellé en ces termes:

Votre Sous-comité se réunit et convient de faire les recommandations suivantes:

1. Que le Comité ne demande pas à la Chambre l'autorisation de se déplacer.
2. Que les témoins appelés à comparaître devant le Comité soient choisis dans les catégories suivantes:

I Catégorie générale

II Propriété intellectuelle

III Avantages industriels

IV Relations multilatérales

V Protection des consommateurs

VI Soins de santé

3. Que le greffier du Comité soit autorisé à faire en sorte que les témoins de la Catégorie générale comparaissent durant la semaine du 12 janvier 1987, et les témoins de la catégorie de la Propriété intellectuelle, durant la semaine du 19 janvier 1987.
4. Que le greffier du Comité communique avec toutes les personnes ou organisations désireuses de comparaître, les informant que les documents devront lui parvenir d'ici le jeudi 15 janvier 1987.

Bill Kempling propose,—Que le rapport soit adopté.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée avec voix dissidente:

POUR

Messieurs

|                 |                |
|-----------------|----------------|
| Mary Collins    | Monique Tardif |
| Bill Kempling   | Brian White—5  |
| Thérèse Killens |                |